
Zápisnica č. 2/2022 

zo zasadnutia Predstavenstva OPK Čadca, dňa 22.02.2022 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

Program rokovania: 

1. Zahájenie 

2. Prehodnotenie doterajšej činnosti Predstavenstva a odborných komisií OPK,   

3. Prerokovanie plánu práce odborných komisií na rok 2022 

4. Zhodnotenie rozpočtu odborných komisií za rok 2021 a návrh rozpočtu na rok 2022 

5. Diskusia a rôzne 

6. Záver 

K bodu 1 / 

Zasadnutie predstavenstva OPK Čadca otvoril a viedol predseda organizácie JUDr. Milan 

Krčmárik, privítal prítomných predsedov komisií, oboznámil ich s programom zasadnutia. 

Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený.  

K bodu 2/  

Predseda OPK Čadca skonštatoval, že úlohy z posledného zasadnutia sú splnené. Úloha 

o zakúpenie fotoaparátu bola taktiež splnená, Ing. Franek zakúpil fotoaparát pre účely OPK 

v cene 239€ plus príslušenstvo k fotoaparátu v cene 23€.  

Zasadnutia predstavenstva OPK sa zúčastnil i predseda PS Beskyd Korňa Mgr. Jaroslav Paľuch, 

ktorý v tomto bode predstavil činnosť PS, ktorá v roku 2022 plánuje zorganizovať viacero 

kynologických podujatí. Naplánované podujatie najväčšieho rozmeru je Putovný pohár, 

organizované spolu s Klubom tatranských duričov. Mgr. Paľuch informoval o tomto podujatí 

a zároveň vyzval členov Predstavenstva OPK o podporu. Predseda OPK navrhol finančne 

podporiť podujatie sumou 300 €.  

 

Uznesenie č. 1 : Predstavenstvo OPK schvaľuje finančnú podporu kynologického podujatia 

„Putovný pohár“ organizovaného PS Beskyd Korňa vo výške 300 €.  

Po tomto bode programu Mgr. Jaroslav Paľuch odišiel zo zasadnutia P-OPK, ktoré naďalej 

pokračovalo podľa bodov programu.  

K bodu 3/  

Osvetová komisia- predseda Ing. Franek   

Ing. Franek opätovne informoval o zakúpení fotoaparátu pre účely OPK a tým skonštatoval, že 

úloha je splnená. Ďalej informoval o blížiacich sa termínoch plánovaných osvetových podujatí – 

Poľovnícka nedeľa v skanzene vo Vychylovke, kde bude OPK ako spoluorganizátor (popri PZ 

Starý Diel Vychylovka a Kysucké múzeum). Ďalším podujatím je plánovaný Deň sv. Huberta, 

ktorý sa uskutoční 02.10.2022 v kaštieli v Oščadnici- v blízkej dobe preverí farára na omšu, 

budú dohodnuté detaily ohľadom súťaží vo varení gulášov, zabezpečenie VIP priestorov, 

stánkarov, atď.. Navrhol zamyslieť sa nad výstavou trofejí z pohľadu laickej verejnosti, nakoľko 

výstavná časť CHPT sa nebude konať i pre rok 2022, čo znamená v poradí tretí rok. Ples pre rok 

2023 je naplánovaný pre dátum 11.02.2023, o detailoch bude priebežne informovať. Aktuálne je 

situácia v štádiu zabezpečenia priestorov a cateringu. Návrh rozpočtu osvetovej komisie pre rok 



2022 bol riadne predložený vedúcej kancelárie. Predseda osvetovej komisie navrhol zvýšenie 

odmeny pre prednášateľov na kurz, streleckých inštruktorov pri streleckej príprave a lekárovi na 

sumu 70 €.  

Uznesenie č. 2 : Predstavenstvo OPK schvaľuje navýšenie odmeny pre prednášateľov, 

streleckých rozhodcov a lekára na streleckej príprave na výšku 70€/osoba. 

Kynologická komisia- predseda S. Pastva 

Kynologické podujatia sú riadne zaevidované v pláne práce. Do plánu práce bolo zahrnuté 

i podujatie „Fatranský pohár“ (t: 23.10.2022), ktorý bude organizovaný Klubom farbiarov. 

Podporu tohto kynologického podujatia predseda KK zahrnul do plánovaného rozpočtu.  Návrh 

rozpočtu kynologickej komisie pre rok 2022 bol riadne predložený vedúcej kancelárie.  

Legislatívna komisia- predseda Ing. Masarik  

Konferencia OPK je naplánovaná na termín 29.4.2022.  

Podpredseda OPK- L.Kozub  

Podpredseda informoval členov predstavenstva o poľ. kurze. Aktuálne prebieha kurz z roku 

2021, kandidáti vykonávajú praktickú prípravu v jednotlivých poľovných revíroch. Termín 

skúšok kandidátov kurzu CA/2020/2 je naplánovaný na 05.03.2022. V priebehu mesiaca marec, 

postretnutí prednášateľov, bude spustený  kurz pre rok 2022.  

Strelecká komisia- v.z. vedúca kancelárie 

Predseda streleckej komisie ospravedlnil svoju neúčasť na zasadnutí P-OPK. V jeho mene 

oznámila vedúca kancelária naplánovanie streleckých podujatí pre rok 2022 v počte 2. Návrh 

rozpočtu streleckej komisie pre rok 2022 bol riadne predložený vedúcej kancelárie. 

Poľovnícka komisia- predseda  L. Chreno  

Predseda PK informoval o doručení odporúčacích pokynov z Ústredia SPK, ohľadom 

organizácie CHPT, v ktorých odporúčajú zorganizovať CHPT bez výstavnej časti, pre nejasné 

opatrenia ohľadom pandemickej situácie a tiež z titulu blížiacej sa Celoštátnej výstavy 

poľovníctvo a príroda 2022. Na základe týchto pokynov navrhuje zorganizovať CHPT po 

minuloročnom vzore, v kancelárií OPK Čadca v termíne od 23.-25.3.2022 v spolupráci 

s poľovnými hospodármi a súčinnosťou členov OHK.  

Členov OHK navrhuje nasledovne: 

23.3. 2022- L.Chreno, M.Rišian, P. Halvoník, P. Mesároš, J. Žovin 

24.3.2022- L. Chreno, L. Kozub, P. Gašparík, D. Riško, P. Koniar 

25.3.2022- L. Chreno, L. Kozub, J. Kloska, M. Ďurec 

Organizačné pokyny spolu s harmonogramom budú zaslané na organizačné zložky v najbližších 

dňoch.   

Návrh rozpočtu poľovníckej komisie pre rok 2022 bol riadne predložený vedúcej kancelárie. 

Zmena nastala v plánovanom zvýšení ceny katalógov, a preto predseda PK navrhuje zvážiť 

navýšenie cenu katalógu vo výške 3€/ks.  

Uznesenie č. 3 : Predstavenstvo OPK schvaľuje navrhnutých členov OHK na CHPT  

v preloženom znení.  

Uznesenie č.4 : Predstavenstvo OPK schvaľuje navýšenie ceny katalógu vo výške 3€/ks.  



Predseda Dozornej rady OPK- Ing. Balát  

Predseda DR informoval o zasadnutí DR. V roku 2022 sa uskutoční zasadnutie DR, pre kontrolu 

OPK za rok 2021, v termíne po účtovnej závierke a po pripravení podkladov kanceláriou OPK.  

 

Predseda ODK- JUDr. Mravec  

Predseda ODK informoval, že aktuálne sa v kancelárií OPK nachádzajú dva spisy na preriešenie 

disciplinárnou komisiou. Zasadnutie ODK sa uskutoční po prebehnutí CHPT.  

 

K bodu 4/ 

Ekonomická komisia- v.z. vedúca kancelárie :   

Po spracovaní prerokovaných údajov vedúca kancelárie predložila návrh rozpočtu pre rok 2022. 

Návrh rozpočtu OPK pre rok 2022 tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice.  

Plán práce OPK Čadca pre rok 2022 tvorí prílohu č. 2 tejto zápisnice.  

 

K bodu 5/  

 

Predseda PK, L. Chreno :  

Predseda PK požiadal prítomných o navrhnutie pripomienok k novému zákonu o poľovníctve 

a doručiť ich v čo najkratšiu dobu pani Mgr. Ďurčanovej na OÚ Čadca.  

 

 

K bodu 6/  

Predseda OPK Čadca v závere poďakoval prítomným za účasť a pripomienky a ukončil 

zasadnutie 

 

 

Zápisnicu zapisovala: Ing. Daniela Gáliková  

       

    

                                                                            JUDr. Milan Krčmárik  

                                                                                              predseda OPK Čadca   


